

国籍 CSC登记号:	澳大利亚	申请编号:	c2014020085	
	录取通知书			

先生/女士: Dear Ms/Mr

我们高兴地通知您,经审查您的申请材料,我校决定录取您作为

普通进修生

自

2014-02-24 起至 2014-07-15 到我校学习

广告学

专业,

授课语言为 汉语

您在中国学习期间的经费办法为:

免学、宿、生活费

如果您自愿遵守中国的法律、法规和学校的校纪、校规,并接受下列录取附加条件,请您持 本《录取通知书》、《外国留学人员来华签证申请表》( JW202 )、《外国人体格检查记录》 及血液化验报告(须原件),前往中国大使馆(领事馆)申请来华学习( X1或X2签证 )。并于 2014-02-20 至 2014-02-20 期间, 持上述证明到 武东路57号留学生公寓 报到, 因故不能按期报到,必须事先征得报到院校同意,否则,将视为自动放弃入学资格。

学生本人签字 2014年 02月17日



## 注意事项:

- 1、请您一定持来华学习( X1或X2签证 )入境。否则,一切后果由本人负责。
- 2、请准备8张照片(与本人护照照片一致)。
- 3、请认真阅读《入学指南》。

## Fudan University

Nationa	ality A	ıstralia 💮 💮	App	lication NO.	c2014020085			
CSC N	10:	The second	THE ST					
ADMISSION NOTICE								
Dear					Chinese Name:			
We are	pleased to inform you	that,having exam	ined you					
decided	to enroll you to study	as a		General Advance	ed Student			
in	Adver	tising		taught in Chineso				
from	2014	1-02-24		to	2014-07-15			
Your fees for studying in China will be covered by :Partial Scholarship:Tuition,On-campus								
Accommodation, Living Expenses								
A. B.	the law and the law and	I dearges of China	ac woll	as the rules and	regulations of the institution			
you attend, you can apply for the student visa ( X1 / X2 )to the Chinese embassy or consulate in your								
country with this Admission Notice, Visa Application for Foreigners Wishing to Study in								
China( JW202 ), the original copies of your Physical Examination Record for Foreigner and your blood test report. Please note that you must register, with these materials, at								
your blo								
57 Wudong Rd., Foreign Students Dormitory within the period between								
2014-02-20 and 2014-02-20 If you fail to register within the time limit without the permission of the institution that you shall register first, you will be regarded as giving up this admission.								
of the ir	nstitution that you sha	II register first, you	ı will be ı	egarded as givin	g up this admission.			
					Fudan University			
Applica	nt's signature	The second	TO S.	Institution				
	Date :/Mon.	/Day	_Yr.	Date :	2013-11-21			
Note:	1. Be sure to enter	China with X1/X	(2 visa,	otherwise you wi	ill be responsible for all the			
	possible consequences.							
	2. Please prepare eight copies of the photo the same size as in the passport.							
	3. Please read A G	Guide for Internation	nal Stud	lents carefully.				